
Mondelinge vragen Fietsendiefstal in Lunetten 

 

Fietsendiefstal is een bekend probleem in Utrecht, en dus ook in Lunetten. De afgelopen 

weken lijkt er echter een enorme toename van het aantal diefstellen in Lunetten te zijn; op het 

station, bij het winkelcentrum en voor mensen hun huis, overal verdwijnen fietsen. Soms 

vinden mensen hun fiets weer terug, de dieven zetten ze vaak een paar honderd meter 

verderop om ze later rustig op te komen pikken. Op het Prikbord Lunetten, een Facebook 

community met ruim 2000 leden, staan dagelijks berichten van mensen wiens fiets gestolen 

is.  

  

Afgelopen wijkdag stond er een kraam van de gemeente met als doel mensen te informeren 

welke preventieve maatregelen zij kunnen nemen om te zorgen dat hun fiets niet gestolen 

wordt. Prima natuurlijk om voorlichting te geven, maar het CDA heeft daarbij nog enkele 

vragen. 

  

1. Herkent de burgemeester de signalen over fietsendiefstal in Lunetten? 

2. Is het aantal aangiftes uit Lunetten ook gestegen? Zijn er al verdachten aangehouden? 

3. De aanpak van fietsendiefstal heeft in Utrecht de aandacht van de politie. Welke 

maatregelen kunnen op korte termijn extra in Lunetten worden genomen om de 

fietsendiefstal terug te dringen? 

4. In de binnenstad zijn volop bewaakte stallingen, die zijn er in Lunetten niet. Is het 

mogelijk om, desnoods tijdelijk, een bewaakte fietsenstalling bij het winkelcentrum te 

openen? 
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